

Ungdommens Sjakkforbund

Protokoll - Styremøte august 2022

Dato: 23.08.2022 kl 18.00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

- Lasse Ø. Løvik
- Anders Aure
- Matias Myren
- Olga Dolzhykova
- Johannes Kvisla
- Kristine Ganz
- Malgorzata Nadzieja Kopaczek-Styczen
- Joachim Nilsen
- Benjamin Halvorsen - *ikke tilstede*
- Ramona Mork - *ikke tilstede*
- Bjørn Robert Unhjem - *ikke tilstede*
- Sofie Sæther - *ikke tilstede*

Styret er dermed beslutningsdyktig

Sak 22/7/1

Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt

Sak 22/7/2

Oppdatering fra kontoret

GS informere om status på kontoret etter sommeren.

Sak 22/7/3

Oppdatering ECU

Vedlagt følger rapport fra Morten Madsen som var vår delegat til kongressen i ECU

Sak 22/7/4

Oppdatering Chennai

GS orienterer om erfaringer fra Chennai og FIDEs kongress.

Sak 22/7/5

Møteplan ut februar 2023

Forslag til møteplan:

Tirsdag 27.september kl. 18.00, digitalt

Tirsdag 1.november kl. 18.00, digitalt

Fredag 18. - søndag 20.november, styresamling NMU Molde

Tirsdag 13.desember, juleavslutning?

Tirsdag 24.januar, digitalt

Tirsdag 28.februar, digitalt

Vedtak

Møteplanen vedtas med følgende endringer:

Desembermøtet avvikles digitalt. Møtet i januar flyttes til 20.januar og avvikles sammen med styremøtet i NSF med påfølgende "julebord".

Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/6

NMU i Molde, styresamling og klubbledersamling

Det er ønskelig med styresamling, fysisk, samt klubbledersamling under NMU i Molde 18. til 20. november.

Det er tenkt at møtet skal behandle overerordnet strategiske saker for forbundet, lage et årshjul for styret og planlegge aktiviteter i året som kommer.

Tema for klubbledersamling?

Vedtak

Forslag til tema til klubbledersamling:

-økonomi, muligheter for søking om midler.

-Rekruttering og medlemspleie, særlig overgangen fra USF til NSF

-orientering om uttak NMU/EMU

GS utarbeider noen stikkord og oversikt over innhold i de forskjellige tema og endelig vedtak om tema gjøres i neste styremøte.

Styret gir tilbakemelding innen kort tid om deltagelse i Molde og behov for reise og overnatting.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/7

VMU/EMU oppdatering

Det er gått flere mailer frem og tilbake angående utfordringer med uttaket til EMU og VMU, om utfordringer knyttet til registrering av spillere og foreldre, inkludert hotellbehov med mer.

Vedtak

Utvalget nedsatt forrige styremøte, Leder og Matias, utvidet med Anders og organisasjonssekretær Sofie, utarbeider utkast til retningslinjer for uttak, vurdering om man skal gå fra en ledsager per barn til reiseleder for delegasjonen, og annet, til vedtak neste styremøte.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/8

Turneringer

Tildeling NM Skolelag 2023 og NM for ungdomslag i 2023.
Komplett søknad om å være arrangør av NM for skolelag i 2023 kommer innen kort tid.
Søknad fra Søråshøgda om å avholde NM for ungdomslag 2023 var vedlagt tidligere styremøte.

Vedtak

Det undersøkes om Søråshøgda har fått bekreftet tildeling av NM for ungdomslag i 2023.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/9

Oppfølging forrige styremøte, utvalg

Meldemmer jente/kvinneutvalg og uttaksutvalg

Arbeidet med å finne medlemmer til jente/kvinneutvalget pågår. De fleste av de tidligere foreslåtte har takket nei, eller ikke svart. Det blir i møtet forslått flere andre som kan være aktuelle. Matias og Malgorzata jobber videre med dette.

Per Fredrik Holand har takket ja til å sitte i uttaksutvalget, det har derimot vist seg å være vanskelig å finne kvinner til å stille. Dette jobbes det videre med.

Det gjøres uttak til VM junior innen 1. september.

Sak 22/7/10

Referat NSF-styremøte

Vedlagt følger referat fra styremøtet til NSF. Det er enda ikke ferdig signert, så endringer kan forekomme, men da vil det være presiseringer og ikke endringer i vedtak.

Sak 22/7/11

Sommerleir 2022 og 2023

Sofie informerer om sommerleiren som ble avholdt i år, og ønsker/muligheter for sommerleir 2023.

Vedtak

Styret er veldig fornøyd med gjennomføringen av årets sommerleir og berømmer innsatsen til Kjetil Lie og Sofie.

Styret støtter ønske om å gjennomføre tilsvarende sommerleir i 2023, og det jobbes med å finne midler til dette.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/12

Støtte TTG

Vi ønsker å søke om en pengestøtte på kr. 10.000,-. Dette vil komme våre 8 elever til gode, og leiren det er snakk om er da altså Fagernes-turneringen i høst. På leiren vil alle de 8 elevene spille, mens jeg er med som coach og følger dem opp med forberedelser og etteranalyser.

Normalt sett har vi klart fint å besørge en slik leir selv, men bakgrunnen for at jeg nå ønsker å se på muligheter for støtte er at elevtallet i år har sunket med 3 elever, som følge av at det største kullet vi har hatt nå var ferdig i fjor. Jeg har vært for sent ute med å forstå hvilke økonomiske følger dette ville få sammenlignet med tidligere år, hvor vi har vært flere elever, og følgelig hatt mer penger.

De neste årene vil ikke økonomi være noe problem, fordi jeg da kan være i forkant. Her er det da altså snakk om at jeg har sett meg ut en leir for elevene som jeg nå ser at kan være vanskelig å gjennomføre med mindre jeg får noe økonomisk hjelp.

Vennlig hilsen

Kjetil Aleksander Lie ▪ Trener - Sjakk
M: 414 03 197

ttgymnas.no

Vedtak

Styret innvilger søknaden. GS sørger for at midlene utbetales til TTG.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/13

Fordeling kostnader til representasjon NSF/USF

I lys av vedtaket om å dele reisekostnadene for delegat til ECU bes det om at styret tar stilling til om slike kostnader knyttet til representasjon som er viktig for begge forbund deles.
Nå konkret om reisekostnadene til delegaten til FIDEs kongress skal deles tilsvarende, samt om det skal være et prinsipp at slikt deles mellom forbundene fremover og det utvikles retningslinjer for slikt for tiden fremover, slik at styrene ikke trenger å behandle det i hvert enkelttilfelle.

Vedtak

Styret setter ned en komite, med GS og leder og NSF's president, for å utarbeide rutiner i dette for fremtiden.
Kostnader til reise for delegaten til årets FIDE deles 50/50 mellom USF og NSF.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/14

Eventuelt

Angående trenerrollen i VMU og EMU

Leder har begynt arbeidet med å finne trener til VMU og EMU. Har så langt ikke fått positivt svar av noen, men håper å finne en løsning i løpet av neste uke. Det gjelder da trener til VMU, trener til EMU kommer i neste omgang.